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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ v Galante, 
konaného dňa 16.10.2018 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 

 
Prítomní: 

Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Mgr. László Biró 

 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 
 

Ospravedlnení:  Mgr. Andrej Tábori 

 PaedDr. Peter Černý  

 MUDr. Richard Šimajlak 

 PhDr. Marta Vajdová 
Program: 
1) Zahájenie 
2) Žiadosť o stanovisko k návrhu prevodu správy majetku do správy TSMG a SŠZ 
3) Návrh na IV. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2018 
4) Návrh na úpravu rozpočtu SŠZ na rok 2018 
5) Návrh na VI. úpravu rozpočtu mesta na rok 2018 
6) Návrh rozpočtu na rok 2019 a výhľadových rozpočtov na roky 2020-2021 

a) TSMG  
b) MsKS 
c) SŠZ  

7) Návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2019 a výhľadových rozpočtov na roky 2020-2021 
8) Organizačno – technické a finančné zabezpečenie podujatí Vianoce v Galante a Silvester 

2018 
9) Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemku mesta v k.ú. Galanta/Agneša 

Horváthová 
10) Návrh na odpredaj pozemku priamym predajom v k.ú. Nebojsa/Ing. Katarína Balcová 
11) Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 

s názvom: Wifi pre mesto Galanta 
12) Žiadosť o stanovisko k materiálu: Zmeny a doplnky č. 5 ÚPN mesta Galanta a príslušný 

návrh VZN č....../2018 
13) Rôzne 
14) Záver 
 
Predložený program bol doplnený nasledovne: 
13) Žiadosť o odkúpenie pozemkov a realizácia investičného zámeru PARKHOUSE –  

žiadosť GAWEST s.r.o. 
 
K bodu č. 1: 
Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie, 
v úvode uviedol, že po dohode s prednostom MsÚ vzhľadom na skutočnosť, že komisia nie je 
uznášania schopná, nebudú kreované stanoviská komisie ale iba odporúčania prítomných 
členov komisie. Predseda komisie následne oboznámil prítomných s predloženým 
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programom a zahájil rokovanie. 
Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Mgr. Miroslav Psota – prednosta MsÚ, 
Ing. Juraj Srnka, PhD.- vedúci fin. a maj. odd, Ing. Zuzana Krišková – za odd. ORM, Mgr. 
Ivan Szolga – vedúci odd. právneho a VO, Mgr. Daniela Amrichová - vedúca OKS, Mgr. 
Lívia Gešková a Mgr. Adriana Molnáriová – odd. spoločenských služieb, Mgr. Zuzana 
Morovičová – OVaVS, Ing. Roman Miklošík – informatik, Mgr. Ján Kolek a Andrea 
Csölleová – za MsKS, Ing. Zoltán Zelinka, Ing. Ján Poľakovský a Anna Novotná - za TsMG, 
Štefan Varga - za SŠZ, Mgr. Anita Tušková a Ing. Mária Kuruczová – za DD Patria, Veronika 
Brizláková – za MsP, poslanci MsZ –Mgr. Peter Kolek, Mgr. János Marsall, Fridrich Psota.  
 
 
K bodu č. 2: 
Žiadosť o stanovisko k návrhu prevodu správy majetku do správy TSMG a SŠZ 
- predkladala: Ing. Krišková 
 
K predloženému materiálu odzneli nasledovné pripomienky: 
Štefan Varga: 
- mal výhrady, čo sa týka prevodu správy multifunkčného ihriska Sever II., po  splnení 

podmienok súhlasí s prevodom správy 

Ing. Poľakovský: 
- neuvažujú o prevode parku, nemajú plánované v rozpočte 

 Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť prevod správy 
majetku za predpokladu, že sa budú prevádzať úplne dokončené diela, odporúčajú 
zosúladiť termín prevzatia s komplexným ukončením jednotlivých stavieb. 
 
 
K bodu č. 3: 
Návrh na IV. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2018 
- predkladal: Ing. Poľakovský 
 

Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť predložený návrh 
úpravy rozpočtu TSMG bez pripomienok. 

 
 

K bodu č. 4: 
Návrh na úpravu rozpočtu SŠZ na rok 2018 
- predkladal: p. Varga 
 

Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť predložený návrh 
úpravy rozpočtu SŠZ bez pripomienok. 
 
 
K bodu č. 5: 
Návrh na VI. úpravu rozpočtu mesta na rok 2018 
- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
 

Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť predložený návrh 
úpravy rozpočtu mesta bez pripomienok. 
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K bodu č. 6: 
Návrh rozpočtu na rok 2019 a výhľadových rozpočtov na roky 2020-2021 

a) TSMG  
b) MsKS 
c) SŠZ 

 
- predkladali: Ing. Poľakovský,  Mgr. Kolek, p. Varga 
 
 
Návrh rozpočtu TSMG: 
 
K predloženému návrhu rozpočtu odzneli nasledovné pripomienky: 
 
Ing. Poľakovský:  
- nemajú v rozpočte plánované finančné prostriedky ohľadom prevodu správy parku, nik to 

s nimi nekonzultoval 

 
P. Závodský:  
- ak príde k prevodu správy parku do TsMG, bude sa prevádzať zároveň aj celý rozpočet 

s tým súvisiaci – príjmová aj výdavková časť 
 
Ing. Poľakovský:  
- riaditeľ TSMG sa nestotožňuje so znížením 33.134 €, doplnili dôvodovú správu – 

ozrejmili veci v príjmovej aj výdavkovej časti 
 
P. Závodský:  
- chýba mu aktivita TsMG, úspora je len na novej technike 
- ak bude ministerstvo nárast miezd refundovať, komisia bude reflektovať na to 
- je toho názoru, aby sa pre TSMG  na mzdy schválili finančné prostriedky, aké mali minulý 

rok + 10% 
- rozpočet sa schvaľuje už v októbri preto, aby sa nešlo do rozpočtového provizória – 

v prípade provizória by na mzdách mali 1/12 predchádzajúceho rozpočtu 
 
Ing. Poľakovský:  
- TSMG sú príspevkovou organizáciou – majú byť k dispozícii mestu 
- dokážu zarobiť len na plošine, kontajnerové vozidlá sú problém 

- rozmáha sa zber biologického odpadu, je tu veľkoobjemový zber odpadu – veľa sa vyváža, 
nie je čas na podnikateľskú činnosť 

 
P. Závodský:  
- nebol predložený žiadny plán - rozpočet napr. ohľadne zakúpenia nových kontajnerových 

vozidiel 
 
Mgr. Biró:  
- chybu vidí aj v tom, že už rokovali s oddelením a dohodli sa 
- v škrtaní nevidí cestu, odporúča ponechať rozpočet tak, ako ho majú TSMG 
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Ing. Srnka, PhD: 
- TSMG žiadali, aby sa im mzdové prostriedky ponechali, preto sa hľadali úspory inde 
 
P. Závodský:  
- mesto je momentálne  v rozpočte prebytkové o cca 16.000 €, ak vrátia TSMG 33.134 € tak 

bude v mínuse 17.000 €, rozpočet je v stave, že nielenže nie je na rozdeľovanie financií na 
kapitálové výdavky ale treba sa zamýšľať nad tým, ako mínus vynegovať 

 
Mgr. Marsall: 
- mínus bude refundovaný z ministerstva 
 
P. Závodský:  
- nemôžeme narábať s neznámymi číslami, nie sú písomne podložené 
- jeho snahou bolo, aby nepodieľalo len mesto na zvýšení ale aj organizácie 
- ponechal by rozpočet vo formáte ako ho má spracované mesto a  riešil ho  následnou 

úpravou  
 

Mgr. Psota:  
- rozpočet nie je dogmou, keď budú čísla známe, MsZ sa vráti k rozpočtu a uspokoja sa 

požiadavky 
 
Mgr. Biró:  
- odporúča rozpočet ako ho majú TSMG a nebude sa potom musieť upravovať v januári 
 

Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť návrh rozpočtu 
TSMG na rok 2019 a výhľadové rozpočty na roky 2020-2021 tak, ako ich predložili 
TSMG s nasledovnou pripomienkou:  
- v prípade, ak príde k prevodu správy parku do TSMG, bude sa prevádzať zároveň aj 

celý rozpočet s tým súvisiaci – príjmová aj výdavková časť. 
 
 
Návrh rozpočtu MSKS: 
 

Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť návrh rozpočtu MSKS 
na rok 2019 a výhľadové rozpočty na roky 2020-2021 tak, ako boli predložené.  

 
 
Návrh rozpočtu SŠZ: 

 
Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť návrh rozpočtu SŠZ 

na rok 2019 a výhľadové rozpočty na roky 2020-2021 tak, ako boli predložené.  
 
 
K bodu č. 7: 
Návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2019 a výhľadových rozpočtov na roky 2020-2021 
- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
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Návrh rozpočtu Patrie DD: 
 

Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť návrh rozpočtu Patria 
DD na rok 2019 a výhľadových rozpočtov na roky 2020-2021 s nasledovnou úpravou: 

 - navýšenie dotácie z rozpočtu mesta o sumu 10.000 € 
 
Návrh rozpočtu školstva: 
- bez pripomienok 
 
Návrh rozpočtu MsÚ: 
K predloženému návrhu rozpočtu odzneli nasledovné pripomienky: 
 
P. Závodský:  
- tlmočil požiadavku PhDr. Vajdovej – nerozpočtovať v kapitálových výdavkoch 06.2.0 

Rozvoj obcí finančné prostriedky na zbúranie drobnej stavby pri MŠ Hody vo výške 
12.000 €, riešiť pri úprave rozpočtu 

 
Mgr. Psota:  
- Fond rozvoja bývania – nie je vyčerpaný 
P. Závodský:  
- Fond rozvoja bývania odporúča ponechať do rezervy, keby nastala situácia, že nie je iné 

riešenie 
- odporúča zvýšiť príjem za podielové dane na 5.330.000 € 
- dotáciu pre Patriu DD odporúča zvýšiť o 10.000 € (vrátiť na pôvodnú výšku) 
 

Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť predložený návrh 
rozpočtu MsÚ na rok 2019 a výhľadových rozpočtov na roky 2020-2021 s nasledovnými 
pripomienkami: 
- 06.2.0 Rozvoj obcí – nerozpočtovať finančné prostriedky na zbúranie drobnej stavby 

pri MŠ Hody vo výške 12.000 € 
- navýšenie dotácie pre Patriu DD o sumu 10.000 € 
- navýšenie dotácie pre TSMG o sumu 33.134 € 
- navýšenie dane z príjmov fyzickej osoby o sumu 30.000 € 
 
Predseda komisie vyjadril presvedčenie, že rozpočet na rok 2019 bude v konečnom dôsledku  
dobrý, vzhľadom na prebytok hospodárenia za rok 2018 a predpokladanému vyššiemu 
odvodu podielových daní a finančnej kompenzácii týkajúcej sa zvýšených platov zo strany 
ministerstva.  
 
Predseda komisie poďakoval všetkým organizáciám za spoluprácu za uplynulé volebné 
obdobie, hlavne ekonómom, ktorí stoja za každým jedným riaditeľom a poprial im všetko 
dobré do ďalšej práce s novým zastupiteľstvom. 
 
 
K bodu č. 8: 
Organizačno – technické a finančné zabezpečenie podujatí Vianoce v Galante a Silvester 
2018 
- predkladala: Mgr. Amrichová 
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Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť predložený materiál 
v spracovanom znení bez pripomienok. 

 
 
K bodu č. 9: 
Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemku mesta v k.ú. Galanta/Agneša 
Horváthová 
- predkladal: Mgr. Szolga 
 

Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť pre 
žiadateľku zriadenie vecného bremena na pozemkoch KNC parc.č. 183/1, parc.č. 182/106 a 
parc.č. 182/101 vo vlastníctve mesta v k.ú. Galanta za účelom uloženia vodovodnej prípojky, 
vodomernej šachty a kanalizačnej prípojky. Výšku jednorazovej odplaty odporúča stanoviť 
v zmysle prílohy č. 1 k Zásadám zriadenia vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve 
mesta Galanta alebo znaleckým posudkom. 

 
 

K bodu č. 10: 
Návrh na odpredaj pozemku priamym predajom v k.ú. Nebojsa/Ing. Katarína Balcová 
- predkladal: Mgr. Szolga 
 
 Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť pre žiadateľku odpredaj 
pozemku KNC parc.č. 215 – záhrada vo výmere 163 m2 k.ú. Nebojsa a to priamym predajom 
za kúpnu cenu pozemku 18 €/m2, t.j. vo výške 2.934 €. 
 
 
K bodu č. 11: 
Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 
s názvom: Wifi pre mesto Galanta 
- predkladala: Ing. Krišková 
 
 Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť predloženie žiadosti o 
nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy: OPII-2018/7/1-DOP a zabezpečenie 
finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 750 €. 
 
 
 
K bodu č. 12: 
Žiadosť o stanovisko k materiálu: Zmeny a doplnky č. 5 ÚPN mesta Galanta a príslušný 
návrh VZN č....../2018 
- predkladala: Ing. Krišková 
 
 Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť predloženú 
dokumentáciu zmien a doplnkov č. 5 ÚPN mesta Galanta a návrh VZN č..../2018, ktorým sa 
mení a dopĺňa záväzná časť územného plánu obce – mesta Galanta v spracovanom znení bez 
pripomienok. 
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K bodu č. 13: 
Žiadosť o odkúpenie pozemkov a realizácia investičného zámeru PARKHOUSE – 
žiadosť GAWEST s.r.o. 
- predkladal: Mgr. Szolga 
 

Prítomní členovia finančnej komisie odporúčajú MsZ schváliť pre žiadateľa prevod 
vlastníctva stavby s.č. 993 k.ú. Galanta a prevod vlastníctva pozemkov KNC parc.č. 1706/3, 
parc.č. 1706/4, parc.č. 1706/5, parc.č. 1706/6, parc.č. 1706/7 k.ú. Galanta za účelom výstavby 
polyfunkčného objektu PARKHOUSE v zmysle návrhu, ktorý predložilo oddelenie právne 
a verejného obstarávania.  
 
 
 

Predseda komisie poďakoval prednostovi úradu i vedúcim jednotlivých oddelení mesta 
za spoluprácu za uplynulé volebné obdobie a poprial im všetko dobré do ďalšej práce. 

 
Prednosta úradu tiež vyjadril v mene celého úradu poďakovanie členom komisie za 

spoluprácu, za konštruktívny a dobrý prístup k veciam.  
 
 

Predseda finančnej komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisii a 
ukončil zasadnutie.  

 
 

 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 

 
 
Zapisovateľka: Mgr. Katarína Kluchová 


